
 
 
 
  

 

  

 

 

CONSELL EQUIPAMENT DEL CENTRE CÍVIC L’ELECTRIC 
 

RESUM DELS PUNTS DE L’ORDRE DEL DIA I ACORDS 
Data: 30 de març de 2023 Hora: 18 h  
Lloc: Centre Cívic l’Elèctric, carretera de Vallvidrera a Sant Cugat km 6.5 

 
Persones assistents 
 
Presidència:   
Sr. Blas Navalón (Excusa la seva assistència) 
 
Representants d’Entitats/Associacions:  
Sr. Antonio Lorenzo. Associació Gent Gran Les Planes 
Sra. Petri Rodríguez. Associació Gent Gran Les Planes 
 
Consellers o conselleres o altres representants polítics:  
Consellera de Ciutadans Sra. Eva Eladi 
Consellera d’Esquerra Republicana Sra. Assumpta Torrent 
 
Tècnics municipals: 
Sr. Chus Auñón. Tècnic referent de districte 
 
Persones Usuàries del centre: 
Olmedo Dionisio 
Dolores Muñoz 
Teresa Lluch 
 
Equip empresa gestora: 
Sra. Núria Aguadé. Direcció CC l’Elèctric 
Sr. Noah Vilela. Dinamització Multimèdia CC l’Elèctric.  
Sra. Anna Salgado. Empresa gestora Calaix de cultura 
 
 
Ordre del dia 
 

1. Aprovació l’acta de la sessió anterior 

2. Pla de treball desenvolupat l’any 2022  

3. Pressupost de l’any 2023 

4. Proposta del Pla de Treball de l’any 2023  

5. Previsió del Pressupost de l’any 2023 

6. Torn obert de paraules  

 
 

 
Direcció de Serveis a les Persones i al Territori 
Districte de Sarrià - Sant Gervasi 
 
Anglí, 31 1a.planta 
08017 Barcelona 
www.bcn.cat/sarria-santgervasi 
 

 



 
 
 
Síntesi  
 
Obre la sessió de presentació de la memòria anual 2022 el Sr. Jesús Auñón excusa la 
presencia de Blas Navalon. A continuació es fa una roda de presentació dels assistents.  
 

1. Aprovació de l’acta anterior.  

Queda aprovada l’acta.  

 
2. Pla de treball desenvolupat a l’any 2022 

 

La Sra. Núria Aguadé, directora del centre cívic, comença la presentació de la memòria anual 

destacant que ens apropem a les dades de 2019 (dades pre-pandèmia).  

 

També es fa una exposició del perfil general d’usuaris/ries que participa als tallers. Es 

destaca l’augment d’homes a les inscripcions (concretament als tallers de marxa nòrdica, 

senderisme i història de Barcelona). També es destaca que la mitjana d’edat ha augmentat 

per la tornada a la presencialitat total. Es comenten les línies d’actuació pel futur, on 

s’especifica fidelitzar els tallers de Collserola i fent tallers mes reduïts en quant a sessions.  

 
Es fa un resum dels itineraris que s‘han fet al centre (18) i els visitants (232), i es comenta el 
perfil, majoritàriament dones i amb una edat mitjana entre 60 i 69 anys.  
 
Es comenten els espectacles i es fa un resum comentant que els que més funcionen són els 
concerts. Pel que fa als usuaris/ries, majoritàriament dones (76%).  
 
Pel que fa a conferències i xerrades, s’han fet 16 en total, enfocades sobretot a temes de 
salut i contingut que serveix per reforçar cicles del centre. Es destaca el cicle “Parlem amb 
seguretat”, enfocat per a gent gran.  
 
S’han fet 8 exposicions, i d’aquestes es destaca l’exposició feta per la celebració dels 20 anys 
del centre, enfocada a la gent del barri i que participa del centre cívic. Es destaca la 
celebració que es va fer dels 20 anys de centre cívic, que va servir per visibilitzar el centre i la 
feina que es fa, i donar veu als usuaris/ries.  
 
Malgrat les dificultats per oferir suports a la creació, s’ha pogut acollir a 5 creacions durant 
77 sessions, i d’una d’aquestes es destaca la contraprestació que es va fer.  
 
Pel que fa als espais, l’espai infantil ha arribat al límit d’aforament amb 11 inscripcions 
noves.  
 
L’espai jove es troba en un moment de relleu generacional (els joves que hi ha a l’espai son 
antics nens/es del minielèctric), i aquests mateixos joves reclamen altres espais de 
referència. Es comenten dues accions que s’estan duent a terme: una gimcana jove i una 
acció conjunta amb Sant Cugat i entitats del territori. 
 



 
 
 
Del servei multimèdia es destaca la transversalitat que se li ha donat al servei amb tots els 
serveis del centre i amb la gent gran. Es destaca l’espai de consulta i d’alfabetització digital.  
 
Es destaca un increment de persones que no coneixen el centre i que venen a visitar el 
centre i l’espai per curiositat. Es comenta que s’hauria de potenciar i preservar la identitat 
del centre.  
 
Pel que fa a xarxes socials, es destaca l’augment a facebook i twitter. Pel que fa a instagram, 
hi va haver problemes amb l'accés al compte i no es va poder recuperar l’accés. Es va crear 
un nou instagram i la recuperació del públic és lenta. Pel que fa a comunicació, destacar la 
col·laboració establerta amb el diari “El Jardí”. 
 
Es presenten les conclusions i reptes pel proper any 2023. 
 

La Sra. Petri Rodríguez agraeix el tracte i l’atenció al centre, i el Sr. Olmedo agraeix 
l’exposició que es va fer per Sant Jordi del seu llibre de poemes. 
 

3. Pressupost de l’any 2022 

La Sra. Anna Salgado presenta el tancament del pressupost de l’any 2022. 
 
Es comenta que en breu sortirà a concurs els equipaments de muntanya que inclou aquest 
equipament.  
 
Es remarca que s’ha arribat a les dades del 2019 a pre-pandèmia. Es destaquen les 
complicacions de l’entorn físic i l’orografia, i que a la gent gran després de la pandèmia li ha 
costat reprendre la vida normal.  
 
 
Preguntes  i torn obert de paraules  

 
Els assistents fan les següents preguntes, comentaris o expressen les següents queixes o 
peticions: 
 

Preguntes/Comentaris Respostes 

Demanda de fer una crida a antics 
usuaris/ries 

Es pren nota per part del centre  

 
 
 


